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Statutární město Ostrava 

městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 
 

Zápis 
průběhu 3. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 16.03.2023 
 
 
Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Bc. Martin Bednář 

Přítomno: 43 

Omluveni: 2 

Neomluveni: 0 

Zahájení: 14:55 hod. 

Přestávka: ---- 

Ukončení: 16:55 hod. 

Zapisovatel: Jana Zjavková 

 
 
M. Bednář – zahájil 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 
 
M. Bednář  
- z jednání omluvil Ing. Malíka, jeden zastupitel je zatím nepřítomen (J. Blumenstein písemně 

omluven před zahájením zastupitelstva),  konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení schopné, 
- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 
č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách 
obvodu a následně také na kanále You Tube. 

 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0001/23 

Schválení programu  

M. Bednář  

- předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály,  
byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až č. 17.  
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1. Návrh rozpočtových opatření č. 1Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 
 na rok 2023 

2. Žádost o snížení částky smluvní pokuty za prodlení VZ 107.21 – „Výškovická ul. prostor 
mezi ul. Svornosti a Čujkovova, Ostrava-Jih“ 

3. Předání majetku k hospodaření příspěvkové organizaci, schválení změny a aktualizace 
přílohy č. 2 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby Ostrava-Jih 

4. Změna Přílohy č. 3 a její úplné znění ke zřizovací listině příspěvkových organizací  
ve školství a sportu a KZOJ 

5. Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 
6. Změna Přílohy č. 1 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové organizace 
7. Žádost o peněžitý dar - Oblastní spolek Českého červeného kříže Ostrava 
8. Žádost o prominutí pohledávky po zemřelém nájemci bytu 
9. Stanovisko k prodeji pozemku, jehož součástí se stane stavba v k. ú. Zábřeh nad Odrou, 

ul. Svazácká 
10. Nabytí spoluvlastnických podílů na nemovitých věcech v k. ú. Hrabůvka, ul. Hasičská 
11. Záměr prodeje pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Husarova 
12. Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Krokova 
13. Prodej pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. K Odře 
14. Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Starobělská 
15. Záměr na prodej pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Rýparova 
16. Záměr na prodej nebytové jednotky v  k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Čujkovova 
17. Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám  

v k. ú. Hrabůvka a k. ú. Zábřeh nad Odrou 

- do úložiště byly vloženy podkladové materiály ke změně tramvajové dopravy,  
na stůl obdrželi zastupitelé zápis finančního výboru, 

- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ 
(diskuse občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

M. Malcharová – žádost o spojení usnesení materiálů č. 11 a č. 13, souvisí spolu. 
 
M. Bednář – příště by mohl být materiál koncipován do jednoho usnesení, nyní zachovat  
tak, jak jsou navrženy. 
 
M. Bednář – citoval návrh Z. Hűbnera na zařazení  bodu 18 – Návrh změn vedení tramvajových 
linek s tímto návrhem usnesení: ZMOb Ostrava-Jih ukládá RMOb Ostrava-Jih bezodkladně 
zahájit jednání s Dopravním podnikem města Ostravy ve věci návrhu změny vedení 
tramvajových linek s cílem zajistit nadále mj. přímé spojení z Dubiny k Fakultní nemocnici 
Ostrava-Poruba a z Výškovic k Fakultní nemocnici Ostrava-Poruba a o výsledcích jednání 
pravidelně informovat ZMOb Ostrava-Jih. 
 
M. Bednář – proběhlo jednání politických klubů,  na základě semináře bude určen další postup 
jednání, další jednání k řešení problému budou probíhat, návrh dnes neprojednávat, ale zařadit 
do programu v červnu. 
 
P. Polášková, Z. Hűbner, J. Dohnal, M. Bednář, B. Riger – diskuse k zařazení či nezařazení 
bodu, podpora mandátu pro starostu. 
 
M. Bednář, J. Dohnal – probíhají jednání s DPO, všemi obvody, diskuse běží permanentně. 
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M. Bednář – podpoří zařazení bodu do programu. 
 
Hlasování o zařazení bodu č. 18 do programu: Návrh změn vedení tramvajových linek 
 
Hlasováním: 40:0:2 – schváleno. 

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0031/ZMOb-JIH/2226/3 

 
 
M. Bednář – žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 
oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0002/23 

Určení ověřovatelů  

M. Bednář –  navrhl pro 3. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu Mgr. Hanu 
Štanglerovou a Ing. Petra Pražáka. 

Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán. 

Hlasování o navržených ověřovatelích: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0032/ZMOb-JIH/2226/3 

 
 
M. Bednář – ověřovateli minulého zasedání zastupitelstva ze dne 15.12.2022 byli 
M.  Malcharová a F. Teplík. Zápis podepsali bez výhrad a tento byl následně uložen v listinné 
podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním a dále v elektronické 
podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky  
či připomínky k zápisu nebyly, tímto se zápis považuje za schválený.  

 

M. Bednář – usnesení spolu s ním podepíše místostarostka Markéta Langrová, vyhotovením 
zápisu pověřil Janu Zjavkovou.

M. Bednář – požádal předsedu finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů 
ve výboru. 

Z. Hűbner –  finanční výbor se sešel 13.03.2023, projednal všechny body s doporučujícím 
stanoviskem, v bodě 2.1 doporučuje variantu A – neposkytnout finanční dar.
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0E. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

J. Knoppová (občanka) – diskusní příspěvek týkající se práce klubu seniorů – odebrání 
příspěvku 800 Kč na provoz, důvod přeřazení práce se seniory pod odbor kultury a sportu, dříve 
vedení projevovalo zájem, nyní ne. Otázky jsou součástí dopisu, který adresují orgánům úřadu, 
zastupitelstvu, správní radě a starostovi. 
 
M. Bednář – včera bylo jednání se všemi předsedy klubů seniorů na Jihu – všechny otázky 
byly zodpovězeny, ptal se, zda opravdu si paní myslí, že se rada nezajímá o seniory a nepomáhá 
jim dostatečně. 
 
J. Knoppová (občanka) – reakce - nehovořila na mikrofon  -  nelíbily se jí odpovědi. 
 
M. Bednář – odpověděl  na dotazy – zmínil kompetence odborů – dlouhodobě zajišťovaly akce 
tři odbory - sjednocení činnosti do jednoho odboru. Včera příslib, že proběhne jednání  
se sociálním odborem. Ve věci odebrání částky (příspěvku pro předsedu klubu) – není problém 
s kopírováním, dodávkami papíru, zajištěním vybavení klubu, je zvykem, že jednotliví členové 
klubu přispívají na činnost předsedy. 
 
J. Knoppová (občanka), M. Bednář  – upřesnění dotazů a odpovědi na ně (občanka 
nehovořila na mikrofon). 
 
R. Ivan – nemyslí si, že obvod pro seniory nic nedělá – senior kluby, možnost kontaktovat  
jej i mimo senior kluby, spojení práce se seniory do jednoho odboru dává smysl, ostatní odbory 
řeší i jiné záležitosti. Neúcta k práci Bc. Hellerové a dalších, účastní se mnoha akcí. 
  
J. Knoppová (občanka) – neřekla, že nic neudělali, na to nenarážela – plesy jsou zábava jednou 
za rok – mluvila úplně o něčem jiném –  Mgr. Ivana zatím neznají, neví, jestli se na něj mohou 
obrátit. 
 
M. Kadlecová (občanka) – diskusní příspěvek ve věci zastávky autobusu  
u DPS Horymírova – po šesti letech apel na zřízení zastávky DPS Horymírova – změnu trasy 
linky č. 96. Zmínila důvody změny, zrekapitulovala průběh komunikace a závěry úřadu  
a zástupců dopravního podniku. Požádala o možnost realizace této zastávky. Návrh  
na  financování zřízení zastávky z participativního rozpočtu. Dodala, že nikdy nikomu nechtěli 
ani nechtějí vyhrožovat, ale když se i teď zastupitelé k nim obrátí zády a nepomůžou problém 
vyřešit, požádají o pomoc televizi. 
 
M. Bednář – kvitují jakékoliv podněty do participativního rozpočtu, ale dopravní stavby 
zařadit nelze. 
 
D. Jeřábek, Z. Hűbner, M. Bednář – informace k  vývoji - komunikace s  dopravním 
podnikem probíhala v letech 2017-2021, závěrem je, že vybudováním 2 zastávek ubydou  
na každé straně 4 parkovací místa, musí se umístit zákazové značky po celé ul. Horymírova,  
po projetí trasy velkým autobusem zjištění, že tento tam neprojede, malý autobus tam nenasadí 
– za současného stavu vybudovat nelze, bude znovu vznesen dotaz v rámci komunikace  
o situaci v tramvajové dopravě.  
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R. Lauko (občan) – diskusní příspěvek týkající se: 
- odstraňování jmelí, ořezů stromů, úklidu veřejných prostor v lokalitě Zábřeh,  

ul. Volgogradská,  
- řešení tramvajové dopravy - neinformovanost občanů,  
- neutěšeného stavu výstavby bytového domu (bývalá budova AHOLU, bývalá školka), velmi 

nebezpečný veřejně dostupný prostor,  
- enormního nepořádku na území Ostravských městských lesů v oblasti „Korýtka“, forma 

spolupráce při provádění úklidu, nepořádek v okolí řeky Odry, bezdomovci (v případě zájmu 
zašle snímky). 

 
M. Bednář – odpověděl: 
- dodržování jednacího řádu – řešení dopravy je samostatný bod jednání, 
- území Korýtka patří  městským lesům, příští týden možnost vznést dotaz na zastupitelstvu 

města, 
- ul. Petruškova, bývalá škola AHOL – investor v druhotné platební neschopnosti, bude 

provedena kontrola místa a ev. zaslána výzva k zajištění nápravy, 
- ořezy stromů a jmelí, informace o veřejné databázi stromů – odpoví vedoucí odboru. 
 
D. Jeřábek – databáze stromů „Stromy pod kontrolou“ dostupná na internetových stránkách, 
stromy v obvodu se monitorují a průběžně se aktualizuje jejich stav, ořezy jsou zadávány 
každoročně, povolení ke kácení vydává odbor životního prostředí. Zakázka na odstraňování 
jmelí v současné době probíhá na celém území města Ostravy, dále se provádí i chemický 
postřik. 
 
M. Bednář, R. Lauko (občan) – reakce na odpovědi, průběh ořezů na ul. Volgogradská (komu 
doručit podněty), dodržování jednacího řádu – možnost reakce na zastupitele. 
 
R. Lauko (občan) – reakce – zbytečná debata – požádal vedoucího, aby odpověděl. 
 
M. Benko (občan) – diskusní příspěvek týkající se: 
- poděkování za předvánoční atmosféru, ohňostroj,  
- upozornění na špatný stav šikmého chodníku směrem od rondlu, 
- nutnosti opravy dlaždic u K-tria (rozbité, vypouklé), možnost zapojit Technické služby, 
- dopravy, zachování tramvajových linek, počtu asistentů přepravy, 
- Jižních listů - podávat otázky všem zastupitelů, co za dobu ve funkci navrhli. 
 
M. Bednář – upozornění, že příspěvek k dopravě je samostatný bod jednání, podnět týkající 
Jižních listů předá Mgr. Gödelové, podněty zastupitelů k dopravě zástupci dopravního podniku 
vnímají, byli nakloněni k úpravám. Dalšími podněty ve věci oprav u K-Tria se bude zabývat 
vedoucí odboru dopravy. 
 
V. Rudel (občan) –  diskusní příspěvek týkající se: 
- distribuce Jižních listů – nedoručují se řádně do schránek, musí si je vyzvedávat na úřadě, 
- mostů na ul. Moravská – dezolátní stav, chybějící rampy, úzké, neudržované komunikace, 

neutěšeného stavu schodů (zábradlí, rozbité kachličky), 
- podchodu u Dřevoprodeje - možnosti přestupu na tramvaj č. 1, nejsou informace – lepší 

informovanost přes Jižní listy,  
- stavu „železňáku“, spolupráce s majitelem, 
- dopravy, propojení linek, přestupů. 
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O. Šimík, D. Jeřábek, P. Polášková – reakce na podchod Dřevoprodej, vyjasnění vlastnictví 
schodišť, možnosti oprav. 
 
M. Bednář – odpověděl: 
- schodiště (jedno) odkupem získalo do majetku statutární město Ostrava,  předá do správy 

obvodu.  
- distribuce Jižních listů – potřeba hlásit nedostatky, možnost uplatnění sankčních ujednání  

ve smlouvě, adresu Horní 47 prověří, 
- ve věci mostů – obrátit se na statutární město Ostrava, žádné mosty nejsou v majetku obvodu, 

probíhají kontroly a opravy všech mostů,  
- podchod u Dřevoprodeje – akce statutárního města Ostravy ne obvodu, z toho důvodu  

asi méně informací v Jižních listech,  
- „železňák“ – různí podnikatelé a jejich různé přístupy ke spravování majetku, 
- připomínky k MHD sepsat a doložit starostovi - podnět projedná. 
 
V. Rudel (občan) – reakce na mosty, schody u mostu u tramvajové tratě, stav prostředí v okolí. 
  
M. Bednář – požádá místostarostu, aby na místo vyslal vedoucího odboru. 

 

Materiál č. 1 OFR/ZMOb/0001/23 

Návrh rozpočtových opatření č. 1Z/2023 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0033/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 2 INV/ZMOb/0001/23 

Žádost o snížení částky smluvní pokuty za prodlení VZ 107.21 – „Výškovická ul. prostor mezi  
ul. Svornosti a Čujkovova, Ostrava-Jih“ 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0034/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 3 ODK/ZMOb/0001/23 

Předání majetku k hospodaření příspěvkové organizaci, schválení změny a aktualizace  
přílohy č. 2 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby Ostrava-Jih 
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Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0035/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 4 OSK/ZMOb/0001/23 

Změna Přílohy č. 3 a její úplné znění ke zřizovací listině příspěvkových organizací ve školství  
a sportu a KZOJ 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0036/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 5 OSK/ZMOb/0002/23 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0037/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 6 SOC/ZMOb/0005/23 

Změna Přílohy č. 1 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové organizace 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0038/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 7 SOC/ZMOb/0006/23 

Žádost o peněžitý dar - Oblastní spolek Českého červeného kříže Ostrava 

R. Ivan – návrh hlasovat o variantě A – neposkytnout dar (důvod – výše částky). 
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Hlasování o VARIANTĚ A usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0039/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 8 OBH/ZMOb/0001/23 

Žádost o prominutí pohledávky po zemřelém nájemci bytu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0040/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 9 OMJ/ZMOb/0004/23 

Stanovisko k prodeji pozemku, jehož součástí se stane stavba v k. ú. Zábřeh nad Odrou,  
ul. Svazácká 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0041/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 10 OMJ/ZMOb/0010/23 

Nabytí spoluvlastnických podílů na nemovitých věcech v k. ú. Hrabůvka, ul. Hasičská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0042/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 11 OMJ/ZMOb/0003/23 

Záměr prodeje pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Husarova 

A. Skácel, M. Langrová, M. Bednář – diskuse o záměru prodat x pronajmout (materiály č. 11  
a č. 13), legalizace stavu, podaná žádost na odprodej, využití plochy.  
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0043/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 12 OMJ/ZMOb/0001/23 

Stanovisko k záměru prodeje částí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Krokova 

M. Bednář – oprava v důvodové zprávě - u žadatele č. 6 chybně uvedena ulice, správně má být 
uvedena ul. Palkovského. 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0044/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 13 OMJ/ZMOb/0008/23 

Prodej pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. K Odře 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0045/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 14 OMJ/ZMOb/0002/23 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Starobělská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0046/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 15 OMJ/ZMOb/0007/23 

Záměr na prodej pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Rýparova 

Diskuse neproběhla. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0047/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 16 OMJ/ZMOb/0005/23 

Záměr na prodej nebytové jednotky v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Čujkovova 

M. Langrová – doplnění požadovaných informací – zachování sociální poradny,  pronájem 
jiného nebytového prostoru, výše ročních příjmů, náklady na údržbu. 

P. Polášková – nevidí smysl prodávat tento nebytový prostor, materiál nepodpoří. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0048/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 17 OMJ/ZMOb/0009/23 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám  
v k. ú. Hrabůvka a k. ú. Zábřeh nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0049/ZMOb-JIH/2226/3 

 

Materiál č. 18 OPVO/ZMOb/0003/23 

Návrh změn vedení tramvajových linek 

Z. Hűbner, M. Bednář, A. Žídek – diskuse týkající se návrhu znění usnesení - zachování 
přímého spojení Výškovic a Dubiny s Porubou, zachování dočasné kvality dopravy. 
 
P. Polášková – žádost o přestávku na formulaci usnesení. 
 
R. Ivan – reakce – za klub SPOLU pro usnesení hlasovat nebudou, formulujeme něco,  
co ve finále bude k ničemu. Důležitá je spolupráce. 
 
B. Riger – na jednání předsedů klubů bylo slíbeno, že proběhne diskuse. Požádal  
o 5 min. přestávku. Jde o to, aby byla deklarována jednota zastupitelstva pro jednání 
s dopravním podnikem. 
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A. Žídek – je dobře, aby starosta měl mandát v rukou, aby občané viděli, že problém 
zastupitelstvo chce řešit. Červnový termín je důležitý - zmínil např. nové grafikony. 
 
M. Bednář – navrhl toto znění usnesení:  
Zastupitelstvo městského obvodu Ostrava-Jih žádá Dopravní podnik města Ostravy  
o zachování přímých tramvajových linek ve spojení  Dubiny s Fakultní nemocnicí Ostrava-
Poruba a z Výškovic s Fakultní nemocnicí Ostrava-Poruba. 
 
O. Šimík – požádal přestávku pro klub ANO. 
 
P. Polášková – domnívá se, že nemůžeme  po dopravním podniku chtít něco  tak napřímo, spíš 
požadují mandát pro radu, pro vedení městského obvodu. 
 

 
M. Bednář – vyhlášení 5 min. přestávky pro jednání klubu ANO 2011.  

 
 
M. Bednář – po jednání předsedů klubů navrhl toto znění usnesení: 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Ostrava-Jih 
 
ukládá 
 
Radě městského obvodu Ostrava-Jih pokračovat v jednání se společností Dopravní podnik 
Ostrava, a.s. ve věci návrhu změn ve vedení tramvajových linek a o výsledcích jednání 
pravidelně informovat Zastupitelstvo městského obvodu Ostrava-Jih 
T: září 2023 
 
M. Bednář – doplnil – je jasné po dnešním semináři, že cíl rady je přímé spojení Výškovic  
a Dubiny s Porubou, dále jsou tam další záležitosti, které původní záměr nezohledňoval  
(linka č. 7, linka od hotelu Helbich do centra), mohou přijít další věci, které bude potřeba řešit. 
 
A. Žídek – poděkoval, s tímto doplněním to dává logický smysl. 
 
Z. Hűbner – dává to smysl, poukázal na termín dalšího zastupitelstva, zda budou zastupitelé 
dostávat častější informace. 
 
M. Bednář – o každém jednání předá informaci.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0050/ZMOb-JIH/2226/3 
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0F. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

Z. Hűbner,  O. Šimík – diskuse týkající se podchodu Tylova – nefunkční výtah, zatéká přes 
dilatační spáry – investiční akce města, závady zaevidovány, převzetí proběhne až po jejich 
odstranění, v místě velký vandalismus, výtah řešen několikrát – asi úmyslně poškozován. 

Z. Hűbner, M. Bednář, A. Žídek, R. Ivan, D. Hrabovská, G. Macečková – diskuse týkající 
se dopravy žáků na povinnou plaveckou výuku - nová úprava vyhlášky, možnost bezplatné 
přepravy žáků v rámci výuky v MHD, řešení v rámci školské komise, hledání řešení – nejprve 
tlak na ministerstvo, pak teprve využívat dotace nebo navyšování příspěvků na dopravu, jednání 
na MMO, jednání s poslankyní. 

 
 
M. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 
internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií. Termín 
příštího zasedání je plánován na 15.06.2023.

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil.

 
 
Usnesení z 3. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0031/ZMOb-
JIH/2226/3 do č. usnesení 0050/ZMOb-JIH/2226/3 a zvukový záznam jsou nedílnou součástí 
tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 
Bc. Martin Bednář 
starosta městského obvodu 
Ostrava-Jih 
 
 
 
Zapsala:  Jana Zjavková 
datum:    21.03.2023 
 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
Mgr. Hana Štanglerová    Ing. Petr Pražák 
datum:       datum:  


